
Film: Odtisi v Barju
Pred dvema letoma, ko smo startali s snema-

njem filma o Ljubljanskem barju, smo bralce Na-
še komune seznanili z avtorjem in nekaterimi
ustvarjalci filma. Sedaj, ko je izdelana prva kopija
filma moramo vsekakor omeniti prispevek reno-
rairanega snemalca Janeza Verovška, ki je posnel
ključne kadre filma. Prav ti kadri dajejo filmu
svojski čar. Za montažo posnetega materiala je
poskrbela Lidija Repolusk. Za izbor glasbe in
montažo zvoka je deležen mnogih pohval Janez
Bricelj, ki je skupaj s tonskim mojstrom Jožetom
Trtnikom poskrbel za odlično zvočno opremo. Tu
bi se želeli posebej zahvaliti Daretu Šeretu iz
Prirodoslovnega muzeja v Ljubljani, ki nam je
omogočil, da smo zvočni del obogatili z glasovi
močvirskih ptic. Milena Kumer pa je prispevala
svoje bogate izkušnje pri oblikovanju kostimov.

Posebej moramo omeniti še mnoge, ki so nam
pri snemanju priskočili na pomoč. Že pred tem
smo omenili dragoceno pomoč domačinov iz Pod-
peči in Gorčice. Zelo se je angažiral Franc Paisar
iz Bevk, ki je pripravil ekipo domačinov in poskr-
bel za pripravo primernega terena, kjer smo pos-
neli prizore rezanja šote. Pri Kajak-kanu klubu
Ljubljana so nam za dalj časa odstopili večji kanu,
za kar se Slapniku in Pintarju posebej zahvaljuje-
mo. Ko smo snemali noč na Ljubljanici, je ladjo
Julijo vodil tovariš Kačar. Starinski čoln, kakršni
so vozili po Ljubljanici v preteklem stoletju, je
vozil domačin iz Lip Florijan Škraba. Svoje čol-
narske sposobnosti je dokazal tudi Matija Rogelj
iz Podpeči. Pri njem smo bili vedno dobrodošli in

brez skrbi hranili opremo in čoln. Tudi članki, ki
so se pojavili ob snemanju v Naši komuni so nam
mnogokrat olajšali predstavljanje na terenu, za
kar se urednici Naše komune posebej zahvalju-
jemo.

Ker je snemanje filma trajalo dalj časa. kot je
običajno za kratki film, so nam skopnela sredstva
s katerimi smo štartali. Zato smo se obrnili na
pomoč na nekatere delovne kolektive, ki so nam
omogočili dokončanje filma in izdelavo kopij.
Razumevanje so pokazali tako v viški občini kot
tudi nekateri vrhniški kolektivi. O tem morda
kdaj drugič. Vsem pa se za razumevnaje in pomoč
iskreno zahvaljujemo. Boris Višnovec


